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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 4179 din 19.08.2019 
 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 14 august 2019, ora 1500 

 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13 care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Participă la ședință doamna Baciu Violeta-Elena, contabil în cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea.  

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

 PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, GAVRIL NICULAI. 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 376 din 08.08.2019 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, prin Convocarea nr. 

3704/08.08.2019, pentru data de astăzi, 14 august 2019, ora 1500 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2019. 

2.  Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 

septembrie - noiembrie 2019. 

3. Proiect de hotărâre privind stabilirea funcției publice de conducere de Secretar al 

unității/subdiviziunii administrative-teritoriale ca funcție publică specifică de 

Secretar General al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale, respectiv al 

Comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

4. Proiect de hotărâre privind crearea compartimentului de Cadastru si amenajarea 

teritoriului, aprobarea organigramei, a numarului de posturi si a statului de functii prin 

reorganizarea unui compartiment. 

5. Prezentarea Raportului nr.1201/3655/10.07.2019 privind modul de ducere la indeplinire 

a masurilor dispuse prin Deciziei nr. 9 din 17.05.2107 impreuna cu Decizia nr. 9/3 din 

31.07.2019 privind prelungirea termenului pentru realizarea masurilor dispuse de 

Camera de Conturi a judetului Vaslui. 

6.  Interpelări și răspunsuri. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
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    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1.  Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul doamnei contabil Baciu Violeta Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea aprobarea rectificării a I-a 

a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a bugetului 

local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind  

aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

           - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 

 Discutii: 

 Domnul consilier Zaharia Vasile intreba exista vreo rezerva in buget pentru a evita problemele 

provocate de ploaie iar domnul primar ii raspunde ca este vorba de rectificare bugetara, ca deja s-a 

folosit o suma de 7000 lei pentru evenimentul “Caravana Verii” si pentru evenimentul Elev de nota 

10! unde participa si sunt premiati 40 de copii. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea rectificarii a I-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019.  

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, 

pentru perioada septembrie - noiembrie 2019.  

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

    

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada septembrie - noiembrie 2019 
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  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind stabilirea funcției publice de 

conducere de Secretar al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale ca funcție publică 

specifică de Secretar General al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale, respectiv al 

Comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Maftei Adina, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea funcției publice de 

conducere de Secretar al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale ca funcție publică 

specifică de Secretar General al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale, respectiv al 

Comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea funcției publice de 

conducere de Secretar al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale ca funcție publică 

specifică de Secretar General al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale, respectiv al 

Comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

    - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea 

funcției publice de conducere de Secretar al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale 

ca funcție publică specifică de Secretar General al unității/subdiviziunii administrative-

teritoriale, respectiv al Comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

           - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea 

funcției publice de conducere de Secretar al unității/subdiviziunii administrative-teritoriale 

ca funcție publică specifică de Secretar General al unității/subdiviziunii administrative-

teritoriale, respectiv al Comunei Rebricea, Judetul Vaslui.           

 

  

Nu sunt discutii la acest punct. 

    

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

stabilirea funcției publice de conducere de Secretar al unității/subdiviziunii 

administrative-teritoriale ca funcție publică specifică de Secretar General al 

unității/subdiviziunii administrative-teritoriale, respectiv al Comunei Rebricea, 

Judetul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
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    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

4. Trecem la al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind crearea 

compartimentului de Cadastru si amenajarea teritoriului, aprobarea organigramei, a 

numarului de posturi si a statului de functii prin reorganizarea unui compartiment. 

- Dau cuvântul doamnei secretar Maftei Adina, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind crearea compartimentului de Cadastru si amenajarea 

teritoriului, aprobarea organigramei, a numarului de posturi si a statului de functii prin 

reorganizarea unui compartiment. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind crearea compartimentului de 

Cadastru si amenajarea teritoriului, aprobarea organigramei, a numarului de posturi si a 

statului de functii prin reorganizarea unui compartiment. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

crearea compartimentului de Cadastru si amenajarea teritoriului, aprobarea organigramei, a 

numarului de posturi si a statului de functii prin reorganizarea unui compartiment. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind crearea 

compartimentului de Cadastru si amenajarea teritoriului, aprobarea organigramei, a 

numarului de posturi si a statului de functii prin reorganizarea unui compartiment.  

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar explica ca nu sunt angajari noi ci doar redenumire a unor compartimente, sunt 

aceeasi angajati cu aceleasi atributii dar s-a impus necesitatea infiintarii compartimentului de cadastru 

avand in vedere programul national de cadastru si carte funciara. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind crearea 

compartimentului de Cadastru si amenajarea teritoriului, aprobarea organigramei, a 

numarului de posturi si a statului de functii prin reorganizarea unui compartiment. 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta Raportul nr.1201/3655/10.07.2019 privind modul de 
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ducere la indeplinire a masurilor dispuse prin Deciziei nr. 9 din 17.05.2107 impreuna cu Decizia 

nr. 9/3 din 31.07.2019 privind prelungirea termenului pentru realizarea masurilor dispuse de 

Camera de Conturi a judetului Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar explica ca in urma controlului de la curtea de conturi s-au stabilit 2 masuri si 

anume predarea padurii de la Tufesti, unde am prezentat contractul cu Ocolul Silvic si am realizat 

masura impusa si realizarea auditului intern. Exista in organigrama un post de auditor sau exista 

posibilitatea sa fim preluati de un corp comun de auditare din care fac parte toate comunele. 

 

7. Interpelari si raspunsuri: 

Domnul primar ii informeaza pe membrii consiliului local ca lucrarile de la scoala Draxeni sunt 

blocate, oamneii nu se prezinta la munca. 

Se discuta despre constructia tronsonului de trotuare cu piatra. 

Domnul primar informeaza membrii consiliului local despre circulara primita de la ANRSC 

privind obligatia de a reorganiza compartimentele fara personalitate juridica din structura de 

specialitate a primarului, care furnizeaza servicii de utilitati publice. Pentru intrarea în legalitate în 

privința furnizării serviciilor publice de alimentare cu apă și canalizare-epurare a apelor uzate UAT 

Comuna Rebricea a făcut, în decursul timpului, mai multe demersuri pe lângă Asociația pentru 

Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de alimentare cu apă și de canalizare 

(ADI-APC Vaslui), ca membru asociat, pentru a fi sprijiniți în preluarea sistemului de către 

AQUAVAS S.A. Vaslui. Insa acestia nu ne fac preluare de gestiune pana nu suntem conformi cu 

hidrantii si alte conditii impuse de ei. 

 Domnul primar aduce la cunostinta ca exista sesizari doar telefonice, verbale 

momentan privind problema coborarii oilor de la munte, conform unor traditii vechi. Insa exista 

controale de la garda de mediu, de la apele romane si oamenii au fost instiintati personal de catre 

domnul viceprimar si au luat la cunostinta de faptul ca le este interzis sa faca acest lucru. Oamenii si-

au luat angajamente sa mute oile. 

 

La sedinta consiliului local din data de 14 august 2019 a participat si domnul Anton Gabriel 

care a ridicat problema santierelor din comuna Rebricea. Dumnealui aduce la cunostinta tuturor ca a 

facut verificari pe internet si fosta firma de constructii de la scoala Draxeni- are datorii si un singur 

angajat. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                     SECRETAR,  

          Consilier, Gavril Niculai          Jrs. Maftei Adina  


